
Informace z radnice 

 Byla zahájena výstavba nové hasičské zbrojnice. Požádali jsme o státní i krajskou dotaci na 

financování stavby. Stát by měl přispět na polovinu a Jihočeský kraj na třetinu 

uznatelných nákladů (mezi uznatelné náklady podle stanovených pravidel nepatří DPH). 

V současné době se pracuje na projektové dokumentaci okolních zpevněných ploch, 

oplocení a dopravního značení, které rovněž nejsou uznatelnými náklady. Jejich realizace 

by měla být dokončena současně se stavbou. Náklady na stavbu jsou 7 mil. korun, 

odhadované náklady na zpevněné plochy, oplocení a dopravní značení asi 3 miliony 

korun. V rozpočtu na letošní rok jsou plánovány vlastní prostředky 5 mil. korun, zbývající 

náklady by měly pokrýt dotace. 

 Začaly práce na opravách chodníků. Postupně budou opraveny chodníky v ulicích 

Komenského, Nádražní, B. Smetany a sídliště u Teba. Náklady na opravy jsou 600 tis. 

korun, dokončení je plánováno nejpozději v červnu 2016. 

 Probíhá výběrové řízení na dodavatele stavby „Rekonstrukce ulice Riegerova“. Výsledky 

budou známy 11. května. Předpokládané náklady jsou 18 mil. korun s DPH. 

 Obdrželi jsme dotaci 50 tisíc korun od Jihočeského kraje na restaurování sloupu 

s Panenkou Marií a 20 tisíc na pomník B. Smetany. Žádost o dotaci na opravu náhrobku se 

sochou za kostelem byla zamítnuta. Celkové náklady na restaurování všech tří památek 

jsou 223 076,- Kč. Po obdržení krajské dotace tak zbývá dofinancovat 153 076,- Kč z 

vlastních prostředků. Realizace je v plánu ještě letos. V parcích B. Smetany a u kostela 

byla již vysázena nová zeleň, zbývá prořez velkých dřevin odborným dendrologem, což je 

v plánu letos na podzim. Zeleň v parku u Panenky Marie budeme řešit až v souvislosti 

s rekonstrukcí Riegerovy ulice, jejíž součástí bude i výstavba chodníků a rozšíření 

veřejného osvětlení v parku. 

 Dotace na rekonstrukci drah a stavěčů v místní kuželně byla zamítnuta. Celkové náklady 

na rekonstrukci 810 tisíc korun tak bude nutné financovat celé z vlastních prostředků. 

Realizace musí být dokončena do července, jinak místním kuželkářům hrozí vyřazení ze 

soutěží. 
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